

Streamer Features



TasteFree® Bladder & Tube

GB The special film with inner surface as smooth as glass, keeps water for days and even weeks without changing taste. Due to the special molecular properties of the bladder, this system is very hygienic, easy to keep clean. The special co-extruded tube has a glass smooth inner surface without any taste.

F La face inteme de la poche est revêtu d'un film spécial et est lisse comme du verre; cela permet de garder l'eau pendant plusieurs jours et même semaines sans devoir la changer et surtout sans arrière goût. Grâce aux propriétés moléculaires du revêtement, le système d'hydratation est très hygiénique et facile à nettoyer. Comme pour la poche, la face inteme du tuyau possède un revêtement Taste-Free et est entièrement neutre au goût.

Helix Valve & Dirt Guard

GB The new mouthpiece is drip-proof and has a water stop tap. The tap is opened by a simple quarter turn. With light pressure, the water flow is activated and flows at a comfortable rate. The integrated spring valve causes the mouthpiece to shut automatically. The "Helix Valve" is easy to take apart and clean. The cap covers the mouthpiece to prevent it from getting dirty during transportation.

F Le embout buccal est anti-fuite grâce à un verrouillage de l'arrivée d'eau, facile à débloquer par un quart de tour. Une légère pression active l'ouverture qui offre, quelle que soit la position dans la bouche, un flux de liquide agréable. Quand on l'enlève, une valve à ressort intégrée referme l'embout buccal automatiquement. La Helix Valve se démonte entièrement pour faciliter le nettoyage. Le capuchon permet pendant le transport de protéger l'embout buccal de la saleté.



Streamer Clip

GB Full width top opening for easy filling and cleaning. Easy to use sliding clip. Absolutely leak-proof.

F Le clip coulissant pratique permet, grâce à l'ouverture complète de la poche, un remplissage et un nettoyage faciles. Etanchéité garantie.

GB Drinking regularly whilst exercising will keep you fit for longer. The Deuter hydration systems with their "Helix Valve" enable a constant flow of liquid without interrupting the flow of your sports. Top performing hydration systems in 3 sizes, with competent hydration technology from Source Vagabond.

F Boire régulièrement pendant l'effort garantit plus d'endurance. Les systèmes d'hydratation de Deuter, grâce au embout «Helix Valve» garantissent une hydratation continue sans interrompre l'activité sportive. Les trois tailles disponibles sont équipées du système efficace de Source Vagabond.

Material: Co-Extruded PE



Streamer



1.0

32809
0000 transparent

Weight > 130 g
Capacity > 1.0 l
Dimensions >
30 19 cm

2.0

32819
0000 transparent

Weight > 140 g
Capacity > 2.0 l
Dimensions >
39 19 cm

3.0

32859
0000 transparent

Weight > 150 g
Capacity > 3.0 l
Dimensions >
44 21 cm

